



PRESS RELEASE

August 21th, 2019 3:04 (AST)

NB Sports Hall of Fame Calls for Nomination

For Immediate Release

August 21, 2019

As fall approaches, it is once again time to start thinking about induction nominations for the New Brunswick Sports Hall of Fame!

The New Brunswick Sports Hall of Fame relies on people like you, to nominate worthy athletes, sport builders and teams to be inducted into the provincial shrine. Candidates must be nominated before they can be elected, so please take the time to nominate a deserving individual or a team from your community or sport.

The nomination deadline is November 30th.

Forms and guidelines are available [here](https://nbsportshalloffame.com/hm/nominate/). (<https://nbsportshalloffame.com/hm/nominate/>)

Please do not hesitate to contact us at NBSHF if you have any questions at 506-453-3747 or at info@nbshf.ca

Le Temple de la renommée sportive du Nouveau-Brunswick fait appel à des candidatures

Pour diffusion immédiate

21 Août 2019

Avec l'automne qui approche, il est déjà temps de penser aux mises en candidature d'intronisation au Temple de la renommée sportive du Nouveau-Brunswick!

Le Temple de la renommée sportive du Nouveau-Brunswick compte sur vous, afin de proposer athlètes, bâtisseurs sportifs et équipes étant dignes à être intronisés au temple provincial. Toute candidature doit

d'abord être nommée avant de pouvoir être élue, donc s'il vous plaît, prenez le temps de nommer une personne méritante ou une équipe de votre communauté ou de votre sport.

La date limite pour les nominations est le 30 novembre.

Les formulaires et les lignes directrices sont disponibles [ici](#).

(<https://nbsportshalloffame.com/fr/membres-intronise/candidature/>)

S'il vous plaît n'hésitez pas à nous contacter si vous avez des questions, par téléphone au 506-453-3747 ou par courriel info@nbshf.ca